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Mötesdatum
Utbildningsnämnden 2020-12-09

Sekreterare .................................................
Kristina Kamsten

Ordförande ................................................       ……………………………………….
Mikael Johansson

Underskrifter

Justerande ................................................       ……………………………………….
Lina Lindman

ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ Utbildningsnämnden
Sammanträdesdatum 2020-12-09
Datum för anslags 
uppsättande

2020-12-16 Datum för anslags 
nedtagande

2021-01-07

Förvaringsplats för 
protokollet

Centralarkivet

.................................................Underskrift

Kristina Kamsten

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Plats och tid Ånge kommunkontor och distans kl. 09:30-17:30

Beslutande ledamöter Mikael Johansson (S) (ordförande)
Anna Arvidson (S) (vice ordförande)
Linda Häreby (S)
Lina Lindman (VF)
Tony Jensén (SD)
Helena Elfvén (C)
Jessica Liivlaid (V)

Ej tjänstgörande ersättare Iris Andersson (S)
Sven Sandelius (S)
Maj Karlsson (VF)
Gunnar Jansson (SD)

Övriga närvarande Kent Ylvesson (skolchef)
Johanna Fanberg (utvecklingsledare)
Kristina Kamsten (nämndsekreterare)
Olof Bäckman (nämndsekreterare)

Utses att justera Lina Lindman

Justeringens plats och tid Ånge kommunkontor ,  2020-12-16   13:00

Protokollet omfattar §138
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§138

Förslag till svar på motion om att återgå till F-6 skolor (UTB 20/95)

Beslut

1. Utbildningsnämnden ser positivt på motionen och skickar frågan för vidare hantering i 
kommunstyrelsen. Förändringen är möjlig att genomföra och nämnden ser en 
förväntad kvalitetshöjning för eleverna. Utbildningsnämnden understryker att medel 
måste tillföras nämnden för att det ska vara möjligt att genomföra förändring enligt 
motionens intentioner och skolchefens yttrande.

2. Nämnden vill ge skolchefen ett uppdrag att utreda framtidens skola. Uppdraget 
specificeras under våren 2021.

Sammanfattning

Örjan Olsson och Eva Arph Wernström, v har lämnat motion om att återgå till F-6 skolor. De 
framför fyra skäl till att åk 6 ska återgå till mellanstadiet i sina ursprungsskolor.

 vid 11 års ålder är man inte mogen att gå tillsammans med högstadieelever

 att återföra 6:orna till sina ursprungsskolor skulle ge tillbaka lite livskraft till de 
byskolor som genom att bli F-5 skolor dränerades på densamma

 om barnen får ett år till i lugn och ro kommer detta att medföra att fler väljer 
kommunala skolor i stället för friskola, vilket får positiva ekonomiska följdverkningar

 enklare och mer rättvisande om en lärare som haft eleverna under flera år tidigare 
sätter det första betyget i 6:an

Med hänvisning till ovanstående yrkar motionärerna på

 att Ånge kommuns F-6 skolor snarast återgår till att bli F-6 skolor.

 

Skolchef Kent Ylvesson har lämnat yttrande på motionen med förslag på hur motionens 
intentioner kan uppfyllas och konsekvenser av detta.
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Yttrandet är också svar på tidigare uppdrag från nämnden att utreda möjligheten att föra 
tillbaka åk 6 till grundskolan.

 

Ajournering kl 15.50 - 16.00.

Beslutsunderlag
 Motion om att återgå till F-6 skolor
 Tjänsteskrivelse - Åk.6 tillbaka till mellanstadiet
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